
Egbert Egberts: 
 
 Ik wil wel meegeven dat ik geïnteresseerd ben en blijf in een soort van regelmatig 
persoverleg met de gemeenteraad. Het daarvoor beste tijdstip en in sommige 
vergelijkbare gemeenten ook toegepaste tijdstip is de dag na een 
gemeenteraadsvergadering met de gezamenlijke fractievoorzitters, of een 
vertegenwoordiger van de raadsfractie. 
Dit is ongeveer hetzelfde ingericht als het p.o. van het college. 
  
Opvallend is dat fracties bijna nooit de moeite nemen om aan te geven wat zij zelf van 
een gemeenteraadsvergadering (c.q. commissie) hebben gevonden of wat zij als resultaat 
geboekt hebben. Op p.o.'s van het college wordt ook zelden gereageerd. 
  
Hierin zie ik graag verandering. 
  
Bovendien adviseer ik de fracties om de websites op orde te houden. Sommige partijen 
maken er een potje van.  
  
 
 
 
 
Jaap den Ouden: 
 
Mijn mening over een 'moment' met raadsleden: niet urgent. Ik kan iedereen bereiken, de 
stukken en informatie vanuit commissies en raadsvergaderingen zijn allemaal goed terug 
te vinden en te luisteren, alle raadsleden en wethouders zijn voor mij goed bereikbaar.  
  
kortom: geen wens van mij.  
 
 
Alex Kok: 
 
Goed initiatief. 


